
 

 

 
 

UGLEGÅRDSSKOLEN 

 

Emne Skolebestyrelsen 
Mødedato 16. august 2023 
Tidspunkt 17.30 (mad) 18.00 (møde)  
Mødested Mødelokalet 
Deltagere Camilla Lillemose Dose, Camilla Skriver, Eva Rosenbæk-

Svane, Jacob Juhl Nielsen, Line Raae Lund, Mads Grotenberg, 
Michael Wittrop-Birk, Susanne Østerskov Harms. 
Jonas Rasmussen, Peter Goth, Dorte Zangenberg, Tanja 
Sebber Larsen, Jimmy Mortensen 

Fraværende Jacob Juhl Nielsen 
Sagsnr. [Sagsnr.] 
Referent [Referent] 

REFERAT 

 
 

Dagsordenpunkter for dagen: 

16082023-01 
Godkendelse af referat og dagsorden - godkendt 
Præsentation af nyt bestyrelsesmedlem/medlemmer 
Camilla Lillemose Dose vælger at udtræde af bestyrelsen, det vil sige første suppleant Susanne 
Harms overtager post som menigt medlem. 
 
Ordstyrer : Tanja Sebber Larsen 
  
16082023-02 
Elevrådet 
Ida deltog på mødet 
Ingen nye punkter 
 
16082023-03 
Spørgsmål til referat fra FU 
Link 
Ingen spørgsmål 
 

https://www.solrod.dk/politik/byraad/dagsordener-og-referater/agenda?committee=827be40e-6b50-48c4-91b8-993d75bc35ee&agenda=d87f0b40-6a51-4f30-bf5b-79bc8e63f4ce
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16082023-04 
Information fra formand og skoleleder 
Planstrategi og kollektiv trafik skal der laves høringssvar på. Kollektiv trafik er sendt afsted. 
Der arbejdes på et forældreråd på tværs af kommunen. Deltagelse af formænd fra 
skolebestyrelser i en samlet gruppe tværkommunalt.  
Vi har fået en henvendelse omkring de nye 7. klasser og sammensætningen af dem. 
På 6 årgang der spørger vi eleverne, hvilken linje ønsker de at gå på i 7 klasse. Vi spørger ikke 
efter navne de ønsker at gå i klasse med. Vi kigger på fordeling af drenge og piger. På 
nuværende årgang er der mange flere drenge end der er piger. 
Vi har fået en henvendelse omkring brug af devices. I år vil vi gerne have et møde omkring 
digitale krænkelser for alle forældre.  
 
Skolerådet, skal på til sept. Vi har modtaget et kommissorium. 2 forældrepladser, 2 elevpladser, 
1 skoleleder, en fra DLF (er valgt) og en fra BUPL (er valgt). 
Samarbejde med bestyrelser bliver løftet op fra de enkelte bestyrelser og til skolerådet. 
Vi skal sammen finde ud af hvilke punkter der skal drøftes på møderne.  
 
Sommeren er gået godt, vi har ikke haft indbrud, selvom søde borgere har kontaktet os ang. 
nogle skærme der lå og flød i området. 
 
arbejdet med taget på vores klub er forsinket. Men det bliver flot tilsidst. 
 
Vi afventer fortsat de konkrete besparelser på skoleområdet. Vi har forberedt os på det værste 
men håber det bedste. 
 
Vi har haft kursus om magt og omsorg – alle ansatte har været afsted.  
 
 
16082023-05 
Lektier – fortsat fra sidst 
Der arbejdes videre i sept. med emnet. Arbejdsgruppe Eva, Jakob og elevrådet. 
 
 
16082023-06 
Video til forældremøder, på fra sidste møde 
Ida, Camilla S og Eva har lavet et koncept til en video 
Video er opstartet 
Mht. besøg vil vi gerne prioritere 0. klasse og 7. klasse og X-klassen 
 
16082023-07 
Retningslinje skolehjem fra sidst 
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Princip om forældreråd gennemgået. 
Princip vedtaget. Udvalget sender til DZ som formidler til hjemmeside mv. 
 
16082023-08 
Fra årshjul: 
November møde med forældre – tema 
Udvalget nedsættes, Camilla S og Line vil gerne være med i udvalget. 
Amanda Schøholm 
 
16082023-09 
Evaluering af arbejdet sidste år – udsat fra juni 
Udsat 
 
16082023-10 
Evt. 
Høringssvar på planstrategi –trafikudvalget kigger på det. Frist 30.08.23 
 
Afbud 20.09 Camilla Skriver. 
29.05 husk møde med de ansatte fra 16.30 – skolebestyrelse skal fastlægge et tema 
 
Offentliggørelse af bestyrelsen til alle – vi skriver det ind i et nyt fra skolebestyrelsen her i det 
nye skoleår. 
 
Ferieplan, skal på til næste møde 
 
 


